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  مدیر اداره کل میراث فرهنگى، 
صنایع دستى و گردشگرى استان اصفهان 

خبر داد:
نم تاریخ کنترل شد!

 مدیر اداره کل میراث فرهنگى، صنایع دستى و گردشگرى 
استان اصفهان گفت: تمام عواملى را که مى توانسته منشأ 
رطوبت در مسجد امام (ره) باشد، گام به گام و تا حدود 80 
درصد رفع کرده ایم، اما ممکن است عوامل دیگرى نیز بر 

ایجاد رطوبت در بناهاى تاریخى تأثیرگذار باشد.
دیوار پشتى نم کشیده مسجد امام (ره) که مشاهده تصویر 

آن آه از نهاد دوســتداران میراث فرهنگى و آثار تاریخى 
درآورده است، حکایت از مشــکلات مختلفى دارد که در 
وجود آب هاى زیرســطحى، حبس رطوبــت و ... خلاصه 
مى شود و در این خصوص مدیر اداره کل میراث فرهنگى 
استان از انجام هشــتاد درصدى عملیات مرمت این بناى 

تاریخى خبر داده است.
فریدون الهیارى با بیان اینکه بناهاى تاریخى عمدتاً گرفتار 
بحث رطوبت هســتند، اظهار کرد: مبحث رطوب در این 
بناها دلایل مختلفــى دارد که بخشــى از آن به آب هاى 

زیرسطحى یا حبس رطوبت بازمى گردد.
وى افزود: در مســجد امام (ره) چند اقدام در زمینه منشأ 

رطوبت هاى موجود انجام شده است که اکنون نسبت به 
گذشته کمتر شده، ولى کاملاً از بین نرفته است؛ یکى از 
این اقدامات ساماندهى و ترمیم تأسیسات مسجد است که 
بر اساس آن فاضلاب شهرى را کنترل و مشکلات موجود را 

با همکارى اداره آب و فاضلاب حل کردیم.
وى با بیان اینکه پشت مسجد امام (ره) و ضلع جنوب غربى 
به لحاظ اینکه سطح معبر پشت مسجد بالا بود و با همکارى 
سازمان نوسازى و بهسازى شهردارى اصفهان مورد بازبینى 
قرار گرفت، گفت: کفى که در جنوب غربى مسجد بود را 
پایین بردند و الان مشکلات در آنجا تا حد زیادى کاهش 

پیدا کرده است.

اله یــارى افــزود: همچنین ســرویس هاى بهداشــتى 
مســجد امام (ره) به لحاظ ایجاد رطوبت مشکلات بسیار 
زیادى ایجاد مى کــرد، از این جهت که در آنها سیســتم 
فاضلاب و استفاده از کاشــى در ساختمان موجب حبس 
رطوبت و انتقال آن بــه بدنه هاى دیوار مى شــد و راهى 
که براى مقابله با این مشــکل وجود داشــت این بود که 
سرویس هاى بهداشتى در بیرون از مسجد ساخته شود و 
این کار را شهردارى در محل مورد تصویب شوراى فنى اداره 
میراث فرهنگى انجام داد . در حال حاضر باید سرویس هاى 
داخل مسجد تعطیل شده و از این سرویس هاى جایگزین 

استفاده شود تا مباحث مرمتى آن ها انجام شود.

زنان، حلقه هاى نامرئى اقتصاد

خستگى ناپذیر بودن و تلاش بدون مرز، سواى دید جنسیتى 
که بر جامعه حاکم اســت، عقیده اى است که عضو هیئت 
نمایندگان و رئیس شوراى عالى بانوان اتاق بازرگانى اصفهان را برآن 
داشته تا یک دهه از عمرش را براى زنانى که ایده دارند و مى خواهند در 
اقتصاد نقش ایفا کنند، صرف کند. او از 16 سالگى الفباى اقتصاد را 
آموخته، زمانى که مادرش کنار او به عنوان الگویى راه و چاه کار اقتصادى 
را در خانه به او یاد داده است و او حالا مى خواهد براى نسل جوان این 
ادبیات را هجى کند. گفت و گوى ما در حاشیه یک کنفرانس مطبوعاتى 
شکل گرفت. شاید به شکلى غیررسمى و شفاف و روشن با زنى صحبت 
کردیم که بعد از ازدواج و شــروع به تحصیل توانسته پله هاى ترقى 
اقتصادى را یکى پس از دیگرى بپیماید تا اکنون به نسل بعد از خودش 
یاد بدهد که زنان مى توانند کنار و دوشادوش مردان در اقتصاد بیمار 
امروز نقش ایفا کرده و مرهمى باشند بر زخم هایى که قرار است با وجود 
آنها خوب شود. زهرا اخوان نسب معتقد است قبل از اینکه به زن و مرد 
فکر کنیم باید به این بیندیشیم که روح انسان ها برابر است و هرکسى 

براساس سرشت و تلاشى که دارد، مى تواند به تمام آرزوهایش برسد.
 ما زنان 50 درصد جمعیت را به خــود اختصاص داده ایم 
50 درصدى که تاثیرگذارتر بوده و در تربیت نسل آینده ما 
موثرترند؛ اما وقتى به واقعیت جامعه نگاه مى کنیم، متاسفانه 
در حد 10 یا 20 درصد هم جایگاه نداریم. این را باید بپذیریم که 
پست هاى کلیدى در دست مردان است و در چنین فضایى 
شاید کار کردن زنان در حیطه اقتصاد سخت تر باشد. به نظر   
شما که از دوران نوجوانى وارد اقتصاد شده اید، آیا این فضا 

محدود نیست و آیا باید بازتر شود؟
ببینید من اعتقاد دارم که هیچکس نمى تواند این فضا را باز کند، جز 

خود بانوان و زنان. هم اکنون زنان تحصیلکرده و جوان ما بیشتر از قبل 
هستند و با وجود اقتصاد نابسامانى که وجود دارد، سهم زنان در اقتصاد 
بیشتر خودش را نشــان مى دهد. با وجود اینکه همیشه خانم ها در 
حوزه هاى اقتصادى، سیاسى، اجتماعى و فرهنگى مشارکت داشته اند، 
اما به نسبت امروز هیچوقت به آنها توجه نمى شده و حساسیتى وجود 
نداشته است، اما وقتى که جمعیت ما سوادش بالا رفت، اعلام نیازش 
نیز بیشتر به چشم مى خورد و بانوان زیادى هستند که اکنون جویاى 
شغل هستند و در جامعه تغییرات اساسى در حوزه مشارکت بیشتر زنان 
اتفاق افتاده است؛ بنابراین اگر بگوییم باید کسى بیاید و فضاى بازترى 
ایجاد کند من این مسئله را قبول ندارم، ما همه باهم حرکت مى کنیم 
که آینده بهترى ایجاد کنیم و فضا را خود خانم ها باید ایجاد کنند؛ چرا 

که فضا سازى اتفاق نمى افتد.
  اما یکى از مشکلات اساسى که در کشور و استان اصفهان 
وجود دارد، بروکراسى هایى است که با وجود اینکه براى آقایان 

هم هست، اما دست بانوان را بیشتر مى بندد.
خب این به مشکلات عمده اى برمى گردد که در استان ما وجود دارد و 
ربطى به اینکه زن باشى یا مرد ندارد. متاسفانه این بروکراسى ها باعث 
مى شود که ما سرمایه گریز شویم و به خود اصفهانى ها و اخلاقى که 
داریم برمى گردد. اما به نظر من باید برآیند را ببینیم. درست است که 
هر مشکلى که وجود داشته باشد براى خانم ها مضاعف تر است، چرا 
که آقایان به هر حال سعى و خطا و ریسک پذیرى بیشترى داشته اند، 
اما خانم ها تلاششان بیشتر است و خودشان را به جایگاهى که باید 
رسانده اند. به هر حال با توجه به تربیتى که خانم ها داشته اند در وجدان 
کارى و اخلاق کارى ملاحظات را رعایت مى کنند، اما مشکلات کلان را 
نمى توانیم جدا کنیم و براى همه یکسان است. منتهى خانم ها به لحاظ 
اینکه کم تجربه تر هستند، کارها برایشان سخت تر مى شود. در هر صورت 
معتقدیم هر زنى که در اصفهان و کشور در جایگاه خود قرار بگیرد باعث 

افتخار ماســت و امیدواریم حضور زنان در حوزه هاى تصمیم  گیرى 
بیشتر شود تا بتوانیم سهم زنان در فعالیت هاى جامعه را داشته باشیم. 
ظرفیت بانوان ما در اتاق بازرگانى اصفهان بسیار زیاد است و همه مشتاق 
هستند که در حوزه خود قدمى براى شهر و کشورشان بردارند و در این 
راستا چه بسا خطاهایى هم بوده است که امیدواریم در آینده زنانى که 
در عرصه اقتصاد قرار مى گیرند خطاها را ترمیم کنند و در حوزه زنان 
منشأ  اثرات بیشترى باشند. هدف ما و همه زنانى که در سطوح مدیریتى 
قرار مى گیرند این است که چهره زن مسلمان، فعال و اثرگذار در جامعه 
شهرى، اقتصادى و فرهنگى را به همه جهان معرفى کنیم و این رسالت 

اصلى تک تک ماست که باید براى آن تلاش کنیم.
 با توجه به توضیحاتى که دادید و بعد از یک دهه کار در اتاق 
بازرگانى در مباحث اقتصادى آیا توانستید به نتیجه اى که 

مى خواستید برسید؟
به هر حال هر کارى زمان مى برد و براى به نتیجه رسیدن این نهال هم 
همینطور است؛ یک دهه است کار مى کنیم و آثارش را آهسته آهسته 
مى بینیم و متوجه شده ایم که در حوزه هاى مختلف مشارکت زنان و 
همکارى خانم ها در کمیسیون ها و کمیته هاى فرعى بیشتر شده است؛ 

به هر حال براى نتیجه گیرى حالا زود است.
 فکر مى کنید در این راه پاشــنه آشیل و نقاط ضعف زنان 

کارآفرین چیست؟
اینکه چقدر اعتماد به نفس داشته باشند. متاسفانه نسل امروز ما خیلى 
عجول است؛ در حالى که براى رسیدن به موفقیت صبر و حوصله لازم 
است. به هر حال تجربیات و پشتوانه زنان ما در امور اقتصادى کمتر 
است، بنابراین سعى کرده ایم حامى و پشتیبان آنها باشیم و اینجا پاتوقى 
باشد براى زنانى که مشتاق هستند در امور اقتصادى سهمى داشته 
باشند؛ چون نقطه ضعف عمده اى وجود دارد. آموزش آکادمیک در 
تمام حوزه ها در سطح جامعه ما زیاد است اما متاسفانه آموزش هاى 

تخصصى، مهارتى و فرهنگى سطح کمّى پایینى دارند و این مى طلبد 
که بالاترین مرجع اجرایى شهر که شوراها هستند براى آن تلاش کنند. 
با اینکه 10 سال از فعالیت شوراى بانوان در اتاق مى گذرد اما متاسفانه 
انتظار ما از سازمان ها آنطور که باید و شاید برآورده نشده است .یعنى اتاق 
بازرگانى را تنها به عنوان یک بانک اطلاعاتى از زنان کارآفرین و بازرگان 
مى بینند؛ در حالى که ما براى دستیابى و جمع کردن این زنان دور هم 

تلاش بسیارى کرده ایم.
 از آموزش صحبت کردید، یکى از موضوعات مهمى که امروز 
زنان اصفهانى با آن سر و کار دارند، فعالیت هاى گردشگرى 
است که حتى مى توانند در خانه آن را به سرانجام برسانند در 

این زمینه آیا آموزش هاى لازم به آنها داده شده است؟
بله این را قبول دارم و اخیراً خانم هاى زیادى به علل گوناگون وارد این 
صنعت شده اند و من معتقدم که به این دلیل که گردشگرى از ظرافت 
ویژه اى برخوردار است، با طبع و سرشت بانوان سازگارى بیشترى داشته 
و یک خانم در این زمینه موفق ترعمل مى کند. اعتقاد شوراى عالى بانوان، 
اتاق بازرگانى است و بر این امر تاکید داریم که زنان حلقه هاى نامرئى 
اقتصادى هستند که باید هر چه بیشتر روى آنها سرمایه گذارى شود تا 
نتایج بهترى عاید جامعه شود. در همین رابطه آموزش هاى متعدد براى 
زنان کارآفرین در این حوزه در نظر گرفته شده است، چرا که ما اعتقاد 

داریم باید از ظرفیت شهرهاى خواهرخوانده اصفهان بیشتر استفاده کنیم 
و زنان این شهرها را با هم آشنا کنیم و با توجه به اینکه بیکارى و موضوع 
اشتغال از مهمترین مشکلات زنان و جوانان ماست، باید سعى کنیم 
ظرفیت زنان خود را به این شهرهاى خواهرخوانده معرفى کنیم و سعى 
کنیم فرصت هاى جدید کارى را براى شهرمان به ارمغان بیاوریم. شوراى 
عالى بانوان براى توسعه کسب و کار و ایده هاى نو در خدمت زنان است 
و هدف ما این نیست که زنان فقط جایى کار کنند، بلکه اعتقاد شوراى 
بانوان بر این است که حتى در خانه هم مى توان به حوزه هاى اقتصادى 

وارد شد و از طریق مشاغل خانگى به درآمد پایدار رسید.
  با این تفاسیر عده اى معتقدند براى کارآفرینى باید ایده 
داشت و عده اى معتقدند اگر سرمایه نباشد، هیچ ایده اى به 
سرانجام نمى رسد. به عنوان زنى که سالیان سال است در امر 
اقتصاد فعالیت مى کنید، نظر شما چیست؟ ایده مهم تر است یا 
سرمایه؟ و زنان ما آیا مى توانند تنها با ایده هاى ناب و خالص به 

موفقیت برسند؟
 به نظر من ایده، همت و پشتکار و صبورى مهم ترین چیزهایى است که 
مى تواند به ما کمک کند براى به سرانجام رسیدن کارآفرینى، حتى اگر 
سرمایه کافى نداشته باشیم، مى توانیم با ایده هاى خوبى که داریم به 
کمک دیگران از صفر تا صد آن را پردازش کرده و به نتیجه دلخواه برسیم.

گفت و گو با فعال اقتصادى اصفهان، زهرا اخوان نسب زنى که ادبیات اقتصاد را مى داند
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نسل امروز ما خیلى عجول است؛ در حالى که براى رسیدن به موفقیت صبر و حوصله لازم است

آگهى دعوت مجمع عمومى عادى

رییس هیئت مدیره -  علیرضا نعمت بخش

شرکت مهندسى پایاسازه نقش جهان (سهامى خاص) به شماره ثبت 15212
ــه در  ــى عــادى ک ــردد در جلســه مجمــع عموم ــى گ ــوق دعــوت م ــه ســهامداران ف بدینوســیله از کلی
ــل از  ــد، قب ــوار وحی ــداى بل ــد، ابت ــل وحی ــان، پ ــه آدرس اصفه ــح ب ــاعت 9 صب ــخ 96/12/25 س تاری
خیابــان بــاغ دریاچــه، مجتمــع امیــن، طبقــه 4، واحــد 28 برگــزار میگــردد حضــور بــه هــم رســانید.
ــار و ــه کثیرالانتش ــان، روزنام ــاب بازرس ــره و انتخ ــت مدی ــاى هیئ ــاب اعض ــه: انتخ ــتور جلس دس

 تصویب تراز مالى 

آگهى حق تقدم در خصوص افزایش سرمایه

هیئت مدیره شرکت

در شرکت شیشه ایمنى امید اصفهان (سهامى خاص)
آگهــى حــق تقــدم شــرکت شیشــه ایمنــى امیــد اصفهــان (ســهامى خــاص) ثبت شــده بــه شــماره 2735 و 

شناســه ملــى 10260227408 بــه اطــلاع کلیــه ســهامداران شــرکت مى رســاند.
بــا عنایــت بــه مصوبــه مجمــع عمومــى فــوق العــاده مــورخ 1396/12/7 و تفویــض اختیــار عملــى نمــودن 
افزایــش ســرمایه بــه هیئت مدیــره، نظر بــه اینکه مقرر اســت ســرمایه شــرکت از مبلــغ 20/800/000/000 
ــام از  ــا ن ــى ب ــه 16/640/000 ســهم ده هــزار ریال ــال منقســم ب ــغ 166/400/000/000 ری ــه مبل ــال ب ری
طریــق مطالبــات حــال شــده ســهامداران یــا آورده نقــدى افزایــش یابــد از کلیه ســهامداران محترم شــرکت 
درخواســت مــى شــود از تاریــخ نشــر ایــن آگهى بــه مــدت 60 روز از حــق تقدم خــود اســتفاده نماینــد ضمنا 

هــر ســهامدار بــه ازاى یــک ســهم خــود مــى توانــد هفــت ســهم خریــدارى نمایــد.
ــایر  ــه س ــده را ب ــهام باقیمان ــد س ــى توان ــره م ــت مدی ــرر هیئ ــت مق ــاء مهل ــس از انقض ــت پ ــى اس بدیه

ــد. ــذار نمای ــان واگ متقاضی

آگهى حق تقدم

هیئت مدیره

شرکت نساجى سعیده الیاف نجف آباد (سهامى خاص) ثبت شده به شماره 350 
شماره ملى 10260077241

به اطلاع کلیه سهامداران شرکت نساجى الیاف نجف آباد سهامى خاص ثبت شده به شماره 350 مى رساند:
کــه بــا عنایــت بــه مصوبــه مجمــع عمومــى فــوق العــاده مــورخ 1396/4/26 و تفویــض اختیار عملــى نمــودن افزایش ســرمایه 
بــه هیئــت مدیــره، نظــر بــه اینکــه مقــرر اســت ســرمایه شــرکت از مبلــغ 338/000/000 ریــال بــه مبلــغ 10/055/520/000 
ریــال منقســم بــه 251388 ســهم 40/000  ریالــى بــا نــام عــادى از محــل مطالبــات حــال شــده ســهامداران و صــدور ســهام 
جدیــد افزایــش یابــد از کلیــه ســهامداران محتــرم شــرکت درخواســت مــى شــود از تاریــخ نشــر ایــن آگهــى بــه مــدت 60 
روز از حــق تقــدم خــود نســبت بــه افزایــش ســرمایه اســتفاده نماینــد و در مــدت ذکــر شــده بــا مراجعــه بــه دفتــر شــرکت 
واقــع در نجــف آبــاد مجتمــع صنعتــى حاجــى آبــاد، فرعــى آخــر درب دوم اعــلام رضایــت خــود مبنــى بــر اضافــه شــدن 
طلــب بــه ســرمایه شــرکت بــه هیئــت مدیــره تســلیم نماینــد. (لازم بذکــر اســت هــر یــک از ســهامداران بــه نســبت ســهام 
خویــش و بــه ازاى هــر ســهم داراى 28/750 ســهم 40/000 ریالــى حــق تقــدم افزایــش ســرمایه را دارنــد.) بدیهــى اســت پــس 

از انقضــاى مهلــت مقــرر، هیئــت مدیــره مــى تواننــد ســهام باقیمانــده را بــه ســایر متقاضیــان واگــذار نمایــد.

آگهى حق تقدم

هیئت مدیره

شرکت نساجى بهبافت نجف آباد (سهامى خاص) ثبت شده 
به شماره 333 شماره ملى 10260074350

ــى  ــماره 333 م ــه ش ــده ب ــت ش ــاص ثب ــهامى خ ــاد س ــف آب ــت نج ــاجى بهباف ــرکت نس ــهامداران ش ــه س ــلاع کلی ــه اط ب
رســاند: کــه بــا عنایــت بــه مصوبــه مجمــع عمومــى فــوق العــاده مــورخ 1396/4/26 و تفویــض اختیــار عملــى نمــودن 
افزایــش ســرمایه بــه هیئــت مدیــره، نظــر بــه اینکــه مقــرر اســت ســرمایه شــرکت از مبلــغ 1/521/000/000 ریــال بــه 
ــام عــادى از محــل مطالبــات حــال شــده  ــا ن مبلــغ 20/111/040/000 ریــال منقســم بــه 111728 ســهم 180/000  ریالــى ب
ســهامداران و صــدور ســهام جدیــد افزایــش یابــد از کلیــه ســهامداران محتــرم شــرکت درخواســت مــى شــود از تاریــخ 
نشــر ایــن آگهــى بــه مــدت 60 روز از حــق تقــدم خــود نســبت بــه افزایــش ســرمایه اســتفاده نماینــد و در مــدت ذکــر 
شــده بــا مراجعــه بــه دفتــر شــرکت واقــع در نجــف آبــاد مجتمــع صنعتــى حاجــى آبــاد، فرعــى آخــر درب دوم اعــلام 
رضایــت خــود مبنــى بــر اضافــه شــدن طلــب بــه ســرمایه شــرکت بــه هیئــت مدیــره تســلیم نماینــد. (لازم بذکــر اســت 
هــر یــک از ســهامداران بــه نســبت ســهام خویــش و بــه ازاى هــر ســهم داراى 12/222 ســهم 180/000 ریالــى حــق تقــدم 
افزایــش ســرمایه را دارنــد.) بدیهــى اســت پــس از انقضــاى مهلــت مقــرر، هیئــت مدیــره مــى تواننــد ســهام باقیمانــده 

را بــه ســایر متقاضیــان واگــذار نمایــد.

از طرف همسرت

�ی �و�ند � ��ی ���ه ��شده ای دارد و �و اما ��د �ن، �مام ��شده ��ی
 و �ن یک � ��ما�م � با �و ��ت �ی �وم 

�و�دت �بارک

آگهى دعوت مجمع عمومى عادى به طور فوق العاده

هیئت مدیره شرکت اصفهان صانع

 شرکت اصفهان صانع (سهامى خاص) به شماره ثبت 5687     از کلیه سهامدران محترم شرکت اصفهان صانع سهامى خاص دعوت
 مى گردد در جلسه مجمع عمومى عادى به طور فوق العاده که در ساعت 13 روز چهارشنبه 1396/12/23 در محل شرکت واقع در اصفهان چهار راه آپادانا 

ابتداى خ آپادانا دوم، اولین کوچه سمت چپ، پلاك 17 تشکیل مى گردد حضور به هم رسانند و یا وکلاى خود را جهت شرکت در مجمع معرفى نمایند. 

دستور جلسه:   1- استماع گزارش هیئت مدیره و بازرس قانونى شرکت  2- انتخاب اعضاى هیئت مدیره  3- انتخاب بازرس اصلى و على البدل

  4- انتخاب روزنامه درج آگهى ها و دعوت نامه هاى شرکت  5- سایر مواردى که در اختیار مجمع عمومى مى باشد. 

نوبت اول
���رم ا��ر ��م


